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0981學期學期  課程基本資料課程基本資料

系所系所  / 年級年級 基礎課程  1年級 課號課號  / 班別班別 GRG00096 / M

學分數學分數 2學分 選選  / 必修必修 必修

科目中文名稱科目中文名稱 英文閱讀與寫作(一) 科目英文名稱科目英文名稱 English Reading and Writing (1)

主要授課老師主要授課老師 唐嘉憶 開課期間開課期間 一學年之上學期

人數上限人數上限 70 人 已選人數已選人數 61人

起始週起始週  / 結束週結束週  / 上課地點上課地點  / 上課時間上課時間

第1週 / 第18週 / A204 / 星期5第05節 
第1週 / 第18週 / A204 / 星期5第06節 

請各位同學遵守智慧財產權觀念；請勿非法影印。

教學綱要教學綱要

一、教學目一、教學目
標標 (Objective)

This course assumes that students are able to use basic English to make themselves understand
and can understand the English around them. Students in this class need to work on some basic
areas of the language. It will provide reinforcement to help English learners feel comfortable and
confident about their language abilities.

二、先修科目二、先修科目 (Pre
Course)

三、教材內三、教材內
容容 (Outline)

The course is designed for adult learners of American English who are looking to improve their
English ability in reading and writing. Listening and speaking skills will be trained as well in the
course.

四、教學方四、教學方
式式 (Teaching
Method)

This course assumes that students are able to use basic English to make themselves understand
and can understand the English around them. Students in this class need to work on some basic
areas of the language. It will provide reinforcement to help English learners feel comfortable and
confident about their language abilities.

五、參考書五、參考書
目目 (Reference) 英文字彙2000總動員 出版商:空中美語

六、教學進六、教學進
度度 (Syllabi)

2009/9/25 Unit 1 唐嘉憶

2009/10/2 Unit 2 單字2000測驗#2 p.6-10 唐嘉憶

2009/10/9 Unit 3 單字2000測驗 #3 p.11-16 唐嘉憶

2009/10/16 Review Unit 1-3 單字2000測驗#4 p.17-21 唐嘉憶

2009/10/23 Unit 4 p24.25 單字2000測驗#5 p.24-28 唐嘉憶

2009/10/30 Review Unit 1-4 for mid-term 唐嘉憶

2009/11/6 Review Unit 1-4 唐嘉憶

2009/11/13 Mid-term test 唐嘉憶

2009/11/20 Unit 5 p.30-32 單字2000測驗#6 p.29-34 唐嘉憶

C:query.asp
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度度 (Syllabi)
2009/11/27 Unit 5 p.33-35 單字2000測驗#7 p.35-41 唐嘉憶

2009/12/4 Unit 6 p.36-38 單字2000測驗#8 p.42-50 唐嘉憶

2009/12/11 Unit 6 p.39-41 單字2000測驗#9 p.51-56 唐嘉憶

2009/12/18 Review Units 4-6 p.42-43 單字2000測驗#10 p.57-61 唐嘉憶

2009/12/25 Review Unit 1-5 for finals 唐嘉憶

2010/1/1 Review Unit 1-5 for finals 唐嘉憶

2010/1/8 Review Unit 1-5 for finals 唐嘉憶

2010/1/15 Review Unit 1-5 for finals 唐嘉憶

2010/1/22 Review Unit 1-5 for finals 唐嘉憶

七、評量方七、評量方
式式 (Evaluation) 期中30%期末30% 平時成績40%(出席40%,小考30%,assignment 15%,學習態度15%)

八、講義位八、講義位
址址 (http://)

九、教育目標九、教育目標
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